
Zápis školské rady při organizaci  

Gymnázium a Střední průmyslová škola elektrotechniky a informatiky, Frenštát 
pod Radhoštěm, příspěvková organizace 

Datum: 4. 3. 2021 v 16.00 

Místo: on line forma 

Přítomni: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D., – on line prostřednictvím mailové pošy,  Ing. 
Miroslav Halatin, – on line prostřednictvím mailové pošy, PharmDr. Lucie 
Gajdušková, – on line prostřednictvím aplikace Teams, Šárka Hanusová, – on line 
prostřednictvím aplikace Teams, Mgr. René Gráf, – on line prostřednictvím aplikace 
Teams, Mgr. Zuzana Strnadlová, – on line prostřednictvím aplikace Teams + ředitel 
školy Mgr. Richard Štěpán, – on line prostřednictvím aplikace Teams 

Program jednání:  

1. Zahájení, přivítání členů školské rady. 
2. Seznámení se zprávou o činnosti školy za rok 2020. 
3. Seznámení s průběhem vzdělávání  
4. Seznámení s aktivitami školy 
5. Připravované a realizované projekty školy 
6. Diskuse 

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání ŠR zahájil a vedl ředitel školy. 

Ad 1) Ředitel školy zahájil jednání ŠR, přivítal přítomné a informoval o online formě 
jednání ŠR. 

Ad 2) Ředitel seznámil ŠR se zprávou o činnosti školy za rok 2020. Informoval o 
výsledku hospodaření jak v hlavní činnosti, tak i v doplňkové činnosti. Členové ŠR 
v korespondenčním hlasování vzali zprávu o hospodaření na vědomí. 

Ad 3) Ředitel školy seznámil školskou radu s průběhem vzdělávání v období 
mimořádných opatření vztahujících se k epidemické situaci. Škola se snaží vyučovat 
co nejvíce předmětů s ohledem na plnohodnotné vzdělání absolventů školy. 

Ad 4) Ředitel školy seznámil s realizovanými aktivitami školy. Seznámil s úspěchy 
žáků školy v literární i výtvarné soutěži. Dále uvedl zapojení žáků do vědomostních 
olympiád a dalších soutěží. Většinou se konají počáteční kola soutěží. Škola se snaží 
podpořit zapojení do všech tradičních soutěží. 

Ad 5) Ředitel školy seznámil členy ŠR s realizovanými a připravovanými projekty 
školy. V současnosti probíhají dva projekty – šablony a Erasmus. Realizace je vlivem 



epidemie ohrožena. V projektu Erasmu je možné problémy s realizací řešit 
prodloužením projektu. V šablonách realizaci projektu není možné prodloužit a 
finanční prostředky za nezrealizované aktivity bude nutno vrátit. V průběhu roku 
škola připravuje dvě projektové žádosti. Žádost o mezinárodní spolupráci 
s Islandskou školou s financováním prostřednictvím Norských fondů a společně se 
zřizovatelem Moravskoslezským krajem škola připravuje projekt OKAP II (Odborné, 
KAriérové a Polytechnické vzdělávání). 

Ad 6) V rámci diskuze, vznesla členka ŠR paní Gajdůšková dotaz na provoz školní 
jídelny v období distanční výuky. Ředitel školy informoval, že žáci mají možnost se 
stravovat, ale stravu si musí odnést v jídlonosičích. 

Schůzi ukončil ředitel školy. 

Usnesení: Školská rada 

č.1 schvaluje pověření Mgr. Zuzanu Strnadlovou zapisovatelem jednání ŠR a Mgr. 
Reného Gráfa ověřovatelem zápisu. – 4/0/2 

č.2 bere na vědomí Zprávu o činnosti školy za rok 2020 - 6/0/0 

 

 

Zapsala: Mgr. Zuzana Strnadlová……………………………………… 

 

Ověřil: Mgr. René Gráf  ………………………………………….. 

 

Předseda: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D. ……………………………….. 

 


